
مهمتریـن نیـاز حـوزه بهـداشت و
درمان ارتقاء فرهنگ جامعه است

خرداد 31, 1395
رییس شبکه بهداشت و درمان گفت: اینکه مهمترین نیاز حوزه بهداشت و
درمان ارتقاء فرهنگ جامعه و به تبع آن ارتقاء سطح سلامت جامعه است
که با ارتقاء سطح سلامت نیاز مردم به خدمات بهداشتی و درمانی کاهش

خواهد یافت.

دکتر محمود زاده در گفتگو با خبرنگار نشریه الکترونیکی نگاه، با
بیان اینکه مهمترین نیاز حوزه بهداشت و درمان ارتقاء فرهنگ جامعه
و به تبع آن ارتقاء سطح سلامت جامعه است که با ارتقاء سطح سلامت
نیـاز مـردم بـه خـدمات بهـداشتی و درمـانی کـاهش خواهـد یـافت،
اظهارداشت: شهرستان خوی دومین شهر بزرگ آذربایجان غربی است و به
دلیل قرار گرفتن در مسیر جاده ابریشم و هم مرز بودن با ترکیه

باید مورد توجه ویژه مسوولین کشوری قرار گیرد.

وی با اشاره به اینکه شهرستان خوی بعنوان مرکزیت شهرستان ها در
آذربایجان غربی از لحاظ خدمات درمانی است، افزود: مشکل راه های
ارتباطی در بین روستاها و اعزام بیماران به شهرستان مهمترین معظل
در بخش راه است که امیدواریم دولت امید و تدبیر به این مشکل

عنایت داشته باشند.

این مقام مسوول اظهار داشت: دو بیمارستان قمر بنی هاشم حدود ۸۰
سال و بیمارستان مدنی یک قرن قدمت دارد که از لحاظ فیزیکی هر چقد
هم تلاش شود باز رضایت مردم به اندازه کافی جلب نخواهد شد و این
دو بیمارستان مشکلات زیادی از نظر ساختمانی دارند که باید تعمیر و

نوسازی شوند.

محمود زاده با اشاره به اینکه ما مشکل کمبود نیروی فیزیکی و از
لحاظ درمانی مشکل داریم، خاطر نشان کرد: در بسیاری از روستاهای
محروم وصعب العبور خوی ۲۹ خانه بهداشت با هزینه ۲ میلیارد و 500

میلیون تومان ساخته و افتتاح گردیده است.

این مقام مسوول افزود : مرکز تصویر برداری MRI پیشرفته در سفر
دولت محترم تدبیر و امید افتتاح گردید و در آینده نزدیک شاهد راه
اندازی دستگاه پیشرفته CT اسکن اسپیرال 16 اسلایس خواهیم بود و ما
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به دنبال خرید تجهیزات پیشرفته دیگر هستیم که انشاالله به موقع
اطلاع رسانی خواهد شد.

وی با اشاره به چند مورد پروژه که در دست اقدام است، خاطر نشان
کرد: در پروژه اوژانس بیمارستان قمربنی هاشم که پیمانکارش تعیین
شده و محل پروژه تحویل پیمانکار داده شد و از اول تیرماه عملیات
اجرایی آن شروع خواهد انتظار ما از مردم این است که همکاری های
لازم را داشته باشند چون در طول احداث بخش اوژانس راه ارتباطی
اوژانس بیماران بستری دچار مشکل خواهد شد و ما مجبور هستیم
بیماران را از طریق پیاده رو انتقال دهیم که این موضوع همکاری و
همیاری مراجعین محترم را می طلبد و از رسانه های محترم تقاضا

دارم اطلاع رسانی لازم را در این خصوص داشته باشند.

وی در پایان سخنان خود با تاکید بر اینکه اگر بیمارستان آیت الله
خوئی در اولویت طرح ها قرار گیرد ما ۲۰ سال آینده هیچ مشکلی در
زمینه بیمارستانی نخواهیم داشت افزود: ما و همه مسوولین شهرستانی
امیدواریم دولت تدبیر و امید عنایت بیشتری به شهرستان خوی بخصوص
طرح بیمارستان آیت الله خوئی را داشته باشند که با اتمام
بیمارستان 160 تختخوابی و بیمارستان آیت الله خوئی تعداد 410 تخت

بیمارستانی به تعداد تخت های موجود اضافه خواهد شد.

 


